



Protokoll

ÖSTERSUND 2006-10-08

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 06-10-08 kl 14.00

Plats: Hemma hos IKQ

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, TIR, FVG

- § 1. Ordföranden hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.
- § 2. Holger FVG valdes till justeringsman
- § 3. Föregående mötes protokoll genomgicks och lades till handlingarna.
- § 4. Rapporter:

Ekonomi

Kassören redogjorde för ekonomin. Utan anmärkningar.

Contest:

TOEC genomförd en vecka sedan. Klubben skall delta i rättningen av loggar efter denna test.

Packet:

En fundering bland styrelsen är ”hur många använder PACKET”. Kan packeten på Brattåsen finnas på annan plats.

Repetar:

Åre-rpt är fortfarande under ”provdrift”. Den skall räckviddsprovas. Kan vara tveksamt om den hinner bli klar till vintern. (kabinbanan stänger för säsongen) Sven-Henrik förslög att rpt snarast flyttas till R7x lokalisering för provdrift vilket beslutades.

Holger förslög att R3x permanentas på hans QTH vilket beslutades.

Samband

Sven-Henrik och Sven har varit på Länsstyrelsen och monterat om antennmasterna på taket. Beslutades att montera OY-antennerna på Länsstyrelsens tak. Regelbunden tillsyn krävs av våra antenner på Länsstyrelsen. Det skulle behövas en kortare 80-M ant, den nuvarande är 42 m och Sven skulle vilja ha en kortare.

3 radioapparater kunde inte repareras i Sundsvall. Beslutades att skicka dom till SRS istället eftersom det i övrigt är bra stationer.

SI9AM

Inget



Torpet

Sedan städdagen har väggar och vindskivor på ”kasunen” byggts. Hängränna och vindskivor över framdörren är monterat. Det är ditkört en verkstadsbarack (10x2,5 m). Vagnen är utlånad till JRA från Fältjägargruppen. Kärran skall ersätta den gamla hytten som står vid 40m masten. El-matningen skall flyttas över till den nya hytten.

Sven-Henrik irriterar sig på att de som använder torpet är mycket dåliga på att städa upp efter sig, med andra ord, ta med allt skräp därifrån när vi lämnar torpet efter ett besök.

Besökande på torpet uppmanas att vid besök alltid spola ur en toalett med 20 liter vatten. Detta för att inte avloppet skall ”torka igen”.(använd skurhinken)

VHF/UHF

2m-test körd. I övrigt intet

Hemsidan

Christer W efterfrågar mer material att publicera på hemsidan. Mata Christer med det ni har som kan vara intressant.

Övrigt:

FRO-faktura för 2006-2007 skall skickas till Hemvärnet.

§ 5

Beslut i s m rapporter.

- Sven tar hjälp av UMW och undersöker möjligheten att ev flytta Packet från Brattåsen.
- Att permanenta R3x hos Holger/3FVG
- Att till nästa styrelsemöte se om klubben kan köpa in en ny 80 m antenn till länsstyrelsen
- Att montera OY-ant på länsstyrelsens tak. Sven-Henrik ansvarig.
- Att skicka sb-gruppens 3 radioapparater till reparation på SRS.
- Att Sven-Henrik blir ”projektledare” för nya hytten för att samordna byggåtg och flytt till den nya.

§ 6

Certkurs i höst

Kommande helg avslutningsdagar. Går allt väl får vi då 7 nya amatörer.

§ 7

Nordiskt X/YL möte

Inget nytt, det skall bildas en arbetsgrupp med Leena och Lie.

§ 8

Höstens program

SM3TLG har föredrag ”att resa med radio” går av stapeln den 19 okt i stället för den 5 okt. Plats Campus.

Viktigt att info om aktiviteter kommer ut på JRA-listan och via Bullen.

JOTA går av stapeln lördag den 21 oktober. Sven-Henrik behöver hjälp under den dagen 09.00-21.00. Det som skall köras är HF, VHF och APRS. Anmäl till Sven-Henrik om du kan hjälpa till. Dagen är uppdelad i 6 stycken två-timmarspass i respektive HF/VHF/APRS.



Holger tog på sig att organisera försäljning av fika under dagen.

- § 9 Övriga frågor
 Intet
- § 10 Nästa styrelsemöte genomförs den 12 november, Plats hemma hos JanBertil.
- § 11 Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte och förklarade mötet för avslutat.,

Tommy Häll/3IKQ
Sekreterare

Holger Jansson/3FVG
Justeringsman